
Bestuursverslag 2022 
 
Hierbij het bestuursverslag van de vereniging over het jaar 2022. In de ALV van 13 mei 2023 legt  
het bestuur, aan de hand van dit verslag, verantwoording af over het in 2022 gevoerde beleid. 
2022 was een jaar waarin alle activiteiten doorgang konden vinden.  
 
Algemeen   
 
Ledenverklaring   
 
    Leden   Gezinsleden  Ereleden  Totaal 
 
Ledensaldo per 01-01-2022 754  35   3   792 
 
Nieuwe leden    120   3  0 123 
 
Opgezegd   -77  -5  0  -82 
 
Ledensaldo per 31-12-2022 874  38  3   915 
 
Ledensaldo per 01-01-2023 797  33  3   833 
 
 
Het ledenaantal per 01-01-2022 was 792. In 2022 zijn daar 123 nieuwe leden bijgekomen, waarvan 
3 gezinsleden en 36 leden die gebruik hebben gemaakt van de pupcode voor een gratis 
lidmaatschap. Op 31 december 2022 is het ledenaantal 915. 
 
Aantal opzeggingen in de loop van het jaar en per 31 december 2022 82 leden, waarvan 5 
gezinsleden. Hiermee komt het ledenaantal uit per 1 januari 2023 op 833. 
 
Trouwe leden 
 
In 2022 hebben we 24 kaarten verstuurd aan de leden die 12,5, 25 of 40 jaar lid waren.  
 
Bestuur 
 
In de ALV van 2022 zijn Nanna Boe Pallesen en Albert Boevé herkozen als bestuurslid. Het bestuur 
bleef weliswaar in de huidige samenstelling intact, maar helaas kwam Nicole door haar drukke baan 
medio april tot de conclusie dat zij tijd tekort kwam om de functie van secretaris goed te kunnen 
vervullen. Aangezien Albert al ervaring als secretaris had, heeft het bestuur besloten dat Albert verder 
als secretaris-penningmeester ging functioneren. Nicole bleef wel lid van het dagelijks bestuur   
(statutair moet dat bestaan uit 3 bestuursleden), waardoor we o.a. de tekenbevoegdheden niet 
hoefden aan te passen. Nicole richtte zich verder op de commissie fokkerij en gezondheid. 
 
Het aantal bestuursleden is weliswaar op het voorgeschreven niveau, maar het besturen van de 
vereniging kan op af en toe een hoop tijd kosten. Tijd die niet iedereen altijd heeft op dat moment. 
Daardoor kon het gebeuren dat sommige zaken wat later werden geregeld of behandeld. Dat 
proberen we natuurlijk zoveel mogelijk te voorkomen. Wim van Vierssen heeft aan het einde van het 
jaar te kennen gegegeven dat hij zijn bestuurslidmaatschap per ALV 2023 zal neerleggen. Herman 
Obbink heeft enthousiast een aantal nieuwe leden van de Commissie weten te werven en is bereid, bij 
acceptatie van zijn kandidatuur door de ALV, zitting te nemen in het bestuur. Hij is bij de meeste 
bestuursvergaderingen in dat licht aanwezig geweest als toehoorder. 
 
 
 
 



Beleidsplan 
 
Eind 2022 is aan alle leden gevraagd om een enquête in te vullen om tot een voorstel te komen voor 
een beleidsplan waar we de komende jaren aan gaan werken. Chris Jagers heeft deze enquête 
samengesteld en verder verwerkt. Zijn voorstel voor een beleidsplan komt in de ALV van 13 mei  
aan de orde.  
 
Gelukkig konden alle geplande activiteiten in 2022 gewoon doorgaan. Het was mooi om te zien dat 
alle activiteiten, ondanks het weer op sommige dagen, met veel enthousiasme en waardering door 
een groot aantal deelnemers werden bezocht. Verdere verslaglegging hiervan kunt u terugvinden in 
de bijdrage van iedere commissie. 
 
De vereniging is mede afhankelijk van de tomeloze inzet van een aantal vrijwilligers. Als kleine blijk 
van waardering heeft iedere vrijwilliger voor Kerst een cadeaubon ontvangen. 
 
 
Commissie fokkerij en gezondheid 
 
Foktoetsing en -informatie 
 
Dit jaar hebben we 50 aanvragen ontvangen. Ook de aanvragen met reserve reu tellen we mee, want 
ook deze toetsen we. Dit is de uitslag van de nesten getoetst volgens het Verenigings Fokreglement 
(VFR).  
 
2022 vlgs VFR Korthaar Draadhaar totaal 
Geboren reuen 73 38   
Geboren teven 59 41   
Totaal 132 79   
        
Aantal nesten 15 12   
Aantal toetsingen 19 31 50 

    
2022 totaal Korthaar Draadhaar  
Geboren reuen 134 53  
Geboren teven 111 49  
Totaal 245 102  
       
Aantal nesten 31 15  

 
Bij de Vizsla draadhaar zijn er volgens de Raad van Beheer dit jaar in totaal 15 nesten geboren. Dit 
wijst uit dat er drie nesten zijn geboren zonder toetsing bij de vereniging. Bij de Vizsla korthaar zijn er 
volgens de Raad van Beheer in totaal 31 nesten geboren. Dus 16 nesten zijn geboren zonder toetsing. 
Wij zijn gaan kijken waar dat verschil in lag en na onderzoek bleek dat sommige reuen meerdere 
malen per jaar worden ingezet (max. 2x per jaar volgens het VFR) en ook de uitslag HD-C vind je een 
aantal keer terug. Volgens het VFR mag HD-B.  
 
Ook willen we iedereen bedanken voor het invullen van de gezondheidsenquête! 329 leden hebben de 
moeite gedaan om die in te vullen. De gegevens worden verwerkt en vertrouwelijk behandeld. Nadere 
verslaglegging hiervan volgt. 
 
Schorsingen 
 
In 2022 zijn er twee schorsingen van één jaar opgelegd i.v.m. betrokkenheid bij het fokken van een 
nestje wat niet voldeed aan ons VFR. 



 
Pup- en rasinformatie 
 
Deze werkgroep is er om mensen voorlichting en informatie te geven. Het gaat met name om vragen 
over de aanschaf van een pup of een herplaatser. Vragen over fokkers worden beantwoord door naar 
de fokkerslijst op de website te verwijzen. Helen Zanen-Schrama is het enige lid. In totaal zijn er 32 
aanvragen voor een pup geweest en 23 aanvragen voor een herplaatser. Dit jaar is er vier maal 
bemiddeld bij het zoeken naar een nieuw huis voor een herplaatser. Gelukkig hebben alle honden een 
plekje gevonden. 
 
Commissie veldwerk 
 
Graag laten we het vorige jaar nog even de revue passeren. Een jaar waarin we als 
veldwerkcommissie maar liefst vier introductie-/trainingsdagen hebben kunnen organiseren,  
één jeugdvoorjaarswedstrijd, één grote jeugdnajaarswedstrijd en twee najaarsopenklassewedstrijden.  
Dat zijn acht (!) prachtige dagen geweest. Best bijzonder als je bedenkt dat voor elke trainings- en 
wedstrijddag velden moeten worden geregeld waarvoor we toestemming nodig hebben van de 
betreffende landeigenaar, boer én jager, met voldoende wild voor de wedstrijden, wat in Nederland 
niet altijd makkelijk is (in het buitenland mag je bijvoorbeeld wild uitzetten). Er worden dagen voor 
vrijgenomen, instructeurs geregeld en keurmeesters gezocht en gelukkig gevonden. We zijn alle 
betrokken mensen dan ook heel dankbaar voor hun inzet, tijd, begeleiding en velden. Aan de 
introductie-/trainingsdagen hebben in totaal vijftig honden deelgenomen, waarvan 48 Vizsla’s.  
 
Bij de jeugdvoorjaarswedstrijd waren twaalf honden aanwezig, waarvan zeven Vizsla’s. Hier zijn vier 
kwalificaties behaald, waarvan één door een Vizsla.  
Aan de jeugdnajaarswedstrijd hebben achttien honden deelgenomen, waarvan veertien Vizsla’s. Er 
zijn drie kwalificaties behaald, waarvan twee door Vizsla’s. 
De openklassewedstrijden zijn beide in Willemstad gehouden. Op de eerste wedstrijd waren na vijf 
afmeldingen uiteindelijk zeven honden aanwezig, waarvan vier Vizsla’s. Er zijn deze dag twee 
kwalificaties behaald, waarvan één door een Vizsla. Aan de tweede openklassewedstrijd hebben twaalf 
honden deelgenomen, waarvan vijf Vizsla’s. Er zijn hier vijf kwalificaties behaald, waarvan twee door 
Vizsla’s. 
Kortom: we hebben acht introductie-/trainings-/wedstrijddagen georganiseerd, waaraan 99 honden 
hebben deelgenomen. Hiervan waren 78 honden Vizsla’s. Er zijn veertien kwalificaties behaald, 
waarvan zes door Vizsla’s, dat is een mooie 43 procent aan kwalificaties door Vizsla’s in door ons 
georganiseerde wedstrijden. Een mooi resultaat!  
 
Ook heeft onze vereniging honden afgevaardigd naar de XXIII CACIT Magyar Vizsla European Cup 
2022 in Hongarije. Dit waren twee teams: een korthaar- en een draadhaarteam. Het korthaarteam 
heeft de 8ste plaats behaald, het draadhaarteam de 13e. De beste korthaar is op de 11de plaats 
geëindigd.  
 
Daarnaast hebben we in 2022 veel tijd besteed aan het (her)schrijven van het reglement voor selectie 
en afvaardiging van honden voor de Europacup, zodat we in de toekomst duidelijke richtlijnen hebben 
om het bestuur over deze selectie te adviseren en deze ook kunnen toetsen. Wij zien in de selectie en 
afvaardiging van een team naar de Europacup een middel om bij te dragen aan het bevorderen en in 
stand houden van de kwaliteit van de Hongaarse staande Vizsla’s die onze Nederlandse vereniging 
vertegenwoordigen. In 2023 zullen we de hierop ontvangen feedback verwerken en zal dit nieuwe 
reglement tijdig worden gepubliceerd.  
 
We zijn alweer druk bezig met het organiseren van meer instructie-/trainings-, en wedstrijddagen en 
zullen ons best blijven doen het veldwerk binnen de vereniging te blijven stimuleren en zoveel 
mogelijk te faciliteren. Zien we jou en je hondje binnenkort op één van die dagen?  
 
 
Commissie exterieur 
 



Als wij als werkgroep terugkijken op 2022, dan staat met stip bovenaan: de ontzettend natte KCM, 
maar nog meer de grootte aantal inschrijvingen en opkomst voor de KCM. De korthaar en draadhaar 
reuen werden gekeurd door Wil Hochstenbach en de korthaar en draadhaar teven door Lida 
Reeskamp-Blok. Met een inschrijving van 65 kortharen en 30 draadharen voldeden beide variëteiten 
aan de eis van twintig ingeschreven honden (puppy- en babyklasse niet meegerekend) om dubbele 
CAC toe te kennen. Dit is iets waar de werkgroep onwijs blij mee is. Dit laat namelijk de 
betrokkenheid van de leden en de waarde van een officiële keuring van de honden in onze 
rasvereniging zien.  
 
Vizsla draadhaar 
Teven: 
Nagy Barátja Vizsla Essie, NHSB 3255938, eigenaar: Marianne Selten 
Uitmuntend - CAC - Best of Opposite Sex 
Quodian's Glayva, NHSB 2869036, eigenaar: Lies van Essen 
Uitmuntend - Reserve CAC 
Reuen: 
Quodian's Killarney, NHSB 3237106, eigenaar Sonja Weber & Rene van Zalm 
Uitmuntend - CAC - Best of Breed/Clubwinnaar 
Zöldmali Serleg, NHSB 3064319, eigenaar J.H.G. ten Have 
Uitmuntend - Reserve CAC 
  
Vizsla korthaar 
Teven: 
Benthe v.h. Lange Voorhout, NHSB 3251712, eigenaar: Bianca Hemmes en Mitchel de Ruiter 
Uitmuntend - CAC - Best of Breed/Clubwinnaar 
Quodain's Mandi, NHSB 3061144, eigenaar: Lies van Essen 
Uitmuntend - Reserve CAC 
Reuen: 
Vörös Vadász Brunello, NHSB 3244487, eigenaar: Debby van Rijswijk 
Uitmuntend - CAC - Best of Opposite Sex 
 
Quodian's Bayard, NHSB 3147845, eigenaar: Miron Hageman 
 
Uitmuntend - Reserve CAC 
 
Shows hebben vaak een slechte reputatie, maar het is van groot belang voor het ras om inzicht te 
krijgen in de gezondheid. Voor de fokkers is het belangrijk dat er alleen ouderdieren worden ingezet 
die ook voldoen aan de rasstandaard. Op deze manier krijgen we een volledig beeld van de Vizsla, 
zowel de korthaar als de draadhaar. Want een hond die presteert in het veld moet om dat te kunnen 
ook een correcte lichaamsbouw hebben en dat is nou precies wat de keurmeesters beoordelen.  
Een van de doelen als werkgroep is natuurlijk om de juiste keurmeesters uit te nodigen, om alles voor 
de dag geregeld te hebben, zodat het een goed verloop heeft. Een ander doel is dat we mensen 
enthousiast maken over het belang van een exterieurkeuring. Hier willen we in 2023 verder mee aan 
de slag, en we hopen natuurlijk dat we ook in juni 2023 veel enthousiaste Vizsla-eigenaars mogen 
verwelkomen op de Fruithof in Heteren. 
 
Commissie evenementen 
 



In 2022 kwam het verenigingsleven weer op gang. Zo aan het begin van 2023, bij het schrijven van 
het bestuursverslag evenementen over 2022, zijn we bijna vergeten dat we een jaar geleden in 
januari nog in een harde corona-lockdown zaten en dat vanaf eind januari ‘22 de maatschappij 
langzaam openging. Hierdoor moesten wij onze Nieuwjaarswandeling van 9 januari annuleren.  
 
Gelukkig ging het openen van de maatschappij voorspoedig en konden we in april eindelijk weer een 
wandeling organiseren. Deze werd in Baarn georganiseerd. De opkomst was top en vanaf dat moment 
volgden de verschillende evenementen elkaar snel op.  
 
De leden wilden weer naar evenementen komen en zo werd in mei de Vizsladag 2022 bij de Waltakke 
in Lochem één groot feest. Alles zat mee. Supermooi weer, een mooie locatie en veel deelnemers. De 
opkomst was zo groot dat de verschillende organisatoren en vrijwilligers er de handen vol aan 
hadden. Hiermee hebben we als vereniging weer veel geleerd. We hopen dit te kunnen gebruiken 
voor de Vizsladag 2023 in Putten (Gelderland).  
 
De zomerwandeling werd op een nieuwe locatie georganiseerd. Dit keer was het Larserbos nabij 
Lelystad in Flevoland de locatie. Voor verschillende deelnemers was deze plaats even wennen, maar 
Gerald Verweij had weer een mooie wandeling uitgezet die goed bezocht werd. 
 
De laatste verenigingswandeling werd georganiseerd op het strand van Hoek van Holland. Voor velen 
is deze wandeling de leukste van het jaar. Eén grote zandbak met water. Het weer zat mee en er 
waren wederom veel Vizsla´s met hun baasjes gekomen. De wandelingen zijn leuke evenementen 
waarbij veel leden en aspirant-leden komen. Gezelligheid en voorlichting komen op deze dagen echt 
tot zijn recht.   
 
JBT’s werden georganiseerd in april en augustus. Het recreatieterrein de Waltakke is voor JBT’s wel 
een erg goede locatie. Alles kan dicht bij elkaar worden georganiseerd. Exterieur, veldwerk, 
apporteren te land en water en een sleep zijn de proeven die hier door de keurmeesters worden 
afgenomen. De meeste honden halen de proeven, maar toch zien we nog regelmatig dat men niet 
voldoende is voorbereid op de proeven. De meeste problemen zien we bij de sleep en het 
waterapport, soms ook bij het landapport. Dit zijn oefeningen die de deelnemers vooraf kunnen 
trainen. Het resultaat zal daardoor beter worden. 
 
De overige evenementen werden door de werkgroepen exterieur en de apporteerwerkgroep 
georganiseerd. Die organiseerden weer de KCM en SJP’s.  
 
Voor de organisatie van de evenementen wil ik alle vrijwilligers en leden van de verschillende 
werkgroepen hartelijk danken. Laten we er in 2023 weer een mooi jaar van maken. 
 
Commissie apporteer- en zweetwerk 
 
2022 was een jaar waarin we gelukkig geen last meer hadden van de coronamaatregelen. Wat het 
apporteren betreft konden de meeste activiteiten doorgaan. Omdat de workingtest erg vroeg in het 
jaar gepland was, kon deze wegens een gebrek aan voorbereiding helaas nog niet doorgaan. Wel zijn 
de Basistest en de Special op de Vizsladag als vanouds georganiseerd. Ook konden de SJP en de MAP 
in Haaften doorgang vinden.  
 
Vizsladag 
 
Op 21 mei 2022 was de Vizsladag in Lochem. Het was prachtig weer, vooral voor de 
apporteerproeven waren het ideale omstandigheden. De keurmeesters hadden op het mooie terrein 
prachtige proeven uitgezet. Wel bleek achteraf dat de tijd tussen de verschillende proeven van het 
basisexamen en Special erg krap was. Die onderdelen werden gekeurd door dezelfde keurmeesters 
waardoor het allemaal wat uitliep. Voor volgend jaar is de planning van de verschillende proeven een 
aandachtspunt.  
 
SJP Haaften 



De standaard jachthondenproef (SJP) in Haaften werd op 20 augustus 2022 georganiseerd door de 
Grote Münsterlandervereniging. Natuurlijk heeft onze vereniging met een aantal enthousiaste 
vrijwilligers geholpen. Het was een mooie dag: niet te warm, niet te koud, een lekker windje, heerlijke 
catering en mooi en goed hondenwerk. Er waren in totaal 54 inschrijvingen, waarvan uiteindelijk 48 
combinaties meededen, zestien Münsterlanders en 31 Vizsla’s. Aan het eind van de dag, rond 16.00 
uur, konden twintig diploma’s worden uitgereikt. Hieronder de Vizsla’s met hun voorjagers die naar 
huis gingen met het felbegeerde diploma:  
 
C diploma 
1e: Quodian’s Ancho (Zsa Zsa) van Hans Verbeek. VDT 43 pt. 
2e: Quodian’s Ferreira van Wim van Aken. VDR 42 pt. 
3e: Szervusz Dara van Monique van Rozendaal. VKT 41 pt. 
Fenyes Varazs Matyas van Claudia Baas. VDR 41pt. 
Siem van Mareen van Londen. VKR 40pt. 
Athena Kshetra Tara van Lucia Bakker. VKT 40pt. 
Csöki van Boukje Embregts. VKR 39 pt. 
Fajtiszta Tundra Senna van Henk Mulder. VKT 36pt. 
 
B diploma 
1e: Guus Enzo of The White Brothers van Joyce van Belle. VDR 74pt. 
Quodian's Bayard Ferro van Miron Hageman VKR 71pt. 
Szimat Magikus van Oscar Kenessey. VKR 70pt. 
Radir van Ton Kiekebelt. VDT 69pt. 
Okydoky Büskeségünk van Joyce van Dongen. VKT 66 pt. 
 
A diploma 
1e en Haaften wisseltrofee: Crimson Sky’s Hunter van Herman Obbink. VKR 94 pt. 
3e Zoldmali Penge van Jeroen Paulus. VDR 92 pt. 
Roelof v.h. Lieverder Veld (Stoker) van Theo Wispelweij. VKR 86pt. 
 
MAP Haaften 
Op zaterdag 22 oktober 2022 vond in Haaften de Meervoudige Apporteerproef plaats die mede 
georganiseerd werd door onze vereniging. Onder werkelijk perfecte weersomstandigheden konden we 
genieten van een mooie proef onder een goede sfeer en met mooi en goed hondenwerk. In totaal 
waren er 54 inschrijvingen waarvan er 50 combinaties meededen, vijf Vizsla’s. Aan het einde van de 
dag kregen vijf voorjagers een B-diploma en twaalf een A-diploma uitgereikt. Nadia, de Vizsla van 
Margriet Pel, mocht de eerste prijs in de B-klasse in ontvangst nemen en Theo Wispelweij stond met 
zijn Stoker op een mooie 5e plaats.  
De Vizsla’s met een B diploma: 
1e Szimat Nadia van Margriet Pel. VKT 530pt. 
Roelof v.h. Lieverder Veld (Stoker) van Theo Wispelweij. VKR 438pt.  
 
Gedurende het jaar bleek de samenstelling van de werkgroep apporteerwerk wat te klein. Ook bleek 
dat de onderlinge communicatie beter kon. Op initiatief van Wim van Vierssen, de ad interim 
vertegenwoordiger van de werkgroep in het bestuur, is de werkgroep uitgebreid met drie nieuwe 
leden waarvan twee met Nimrod-ervaring. De werkgroep bestaat vanaf nu, in alfabetische volgorde, 
uit: Herman Obbink, Ingeborg Thoben, Gerald Verweij, Merel van Vierssen en Theo Wispelweij. Voor 
volgend jaar staan naast de gebruikelijke activiteiten zoals de Vizsladag, SJP en MAP een tweede SJP 
voor alleen Vizsla’s en een apporteerworkshop op het programma. 
 
Commissie Media 
 
Webbeheer 
 
De website in zijn huidige vorm bestaat sinds 2020. Het streven was een aantrekkelijke, 
overzichtelijke site, die de structuur van de vereniging weerspiegelt. 



Zoals altijd wordt in het gebruik duidelijk dat het altijd beter en efficiënter kan. We hebben dan ook 
geconstateerd dat de site nog weer geoptimaliseerd kan worden. Hiervoor worden de eerste 
stappen genomen en zichtbaar in de loop van 2023. 
 
Redactie 
 
Afgelopen jaar was weer een succesvol jaar voor de Vizsla Varia. Mooie, soms ontroerende verhalen 
en prachtige foto’s maakten dat in 2022 weer driemaal een dijk van een glossy bij onze leden op de 
mat viel. De inhoud van de Vizsla Varia bestaat nog steeds uit ingezonden stukken en zelfgeschreven 
content. Ondanks dat we vaste schrijvers en redacteuren hebben, is het soms best lastig om nieuwe 
verhalen binnen te halen. We doen daarom af en toe een oproep op social media met de vraag of 
onze leden het leuk vinden om verhalen in te sturen. Daar wordt enthousiast op gereageerd. 
 
Instagram 
 
Ons Instagram-account (instagram.com/vizslavereniging) doet het nog steeds erg goed! Inmiddels 
hebben we ruim 600 volgers. De hashtag #vizslavereniging die door ons in het leven is geroepen, 
werkt ook; inmiddels zijn er al meer dan duizend foto’s en video’s gedeeld waarin ‘onze’ hashtag is 
opgenomen. Mensen weten ons dus goed te vinden en vinden het leuk als hun beeldmateriaal (met 
bronvermelding) wordt gebruikt op ons account. Het afgelopen jaar bestond voornamelijk uit leuke of 
grappige foto’s en video’s, maar we hopen dit jaar ook vaker beeldmateriaal te kunnen delen van 
honden die echt aan het werk zijn. Hiervoor zijn we wel nog steeds grotendeels afhankelijk van 
aangeleverd beeldmateriaal.  
 
Facebook 
 
Sinds eind 2021 zijn Facebook-groepen openbaar. Hierdoor zagen we ons ledenaantal op Facebook 
het afgelopen jaar flink toenemen tot 1.200 in maart 2023. Meer leden betekent een groter wordende 
Vizsla-community en dat is natuurlijk iets positiefs. Het nadeel van openbare groepen is dat je je 
groep beter moet beheren; omdat iedereen zonder toestemming lid mag worden van de groep, is je 
groep ook gevoeliger voor spam. Het komt dan ook regelmatig voor dat er reclame-uitingen of posts 
van bots worden gepost. Het is belangrijk dat de beheerders van onze Facebook-groep dit goed in de 
gaten houden en onze groep op die manier zo schoon mogelijk houden.  
 
Sponsoring/adverteren 
 
Ook in 2022 was Kronch hoofdsponsor voor de activiteiten van de vereniging. Voor 2023 wordt deze 
samenwerking voortgezet. Daar zijn we blij mee. Het aantal adverteerders in de Vizsla Varia blijft 
mooi stabiel met af en toe een wisseling. Op jaarbasis dekken de inkomsten daarvan zelfs 10 procent 
van de kosten van de Vizsla Varia. 
 
Hierna	de	balans	etc 
 


